中央音乐学院留学生公寓

住 宿 申 请 表
Application for Residence on Campus 
	姓 名
Name in Full
	
	性别
Sex
	□ 男Male

□ 女Female
	国 籍
Nationality
	
	出生日期
Date of Birth
	

	护照号码

Passport No.
	
	电话

Tel.
	

	学习类别
Study Program
	□研究生Postgraduate

□本科生Undergraduate

□进修生Non-degree
	预计学习期限
Planned Study Duration
	        年(Y)     月(M) 至To      年(Y)      月(M)

	费用支付方式
Payment by
	□自费Self-supporting

□奖学金Scholarship

□其他Other
	预计住宿时间
Planned Residence Duration
	        年(Y)     月(M) 至To      年(Y)      月(M)

	备  注
Your remarks

	说  明 (Notes):
1. 如果您打算住在校内留学生公寓，请在认真填写《留学生公寓住宿申请表》后，连同《入学申请表》一起寄回国际学院，以便我们根据您的选择事先做好安排；

If you plan to reside on campus, please fill out this Application for Residence on Campus in black letters and send it back to the School of International Education together with your application form for study at UIBE. 

2. 如果您对同住人选有何要求，请直接在“备注”栏中注明，我们将在照顾国籍和生活习惯的前提下争取按您的要求安排同屋；

To provide you the most suitable room, please inform us of any roommate preference or your personal habits in remarks section of this application.

3. 所有学生在入住前需要与留学生办公室签定一份住宿协议书。 

Please be aware that you are required to sign a contract of residence with UIBE’s International students Center when you move in.
        

	申请人签名：
Your signature                                   
	日 期：       年           月          日
Date         (Y)          (M)         (D)

	
	


